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DIPLÔME D’HONNEUR / DIPLOMA OF HONOR

Allen Shoup
A contribué de manière éminente à la diffusion des valeurs des confréries bachiques promues par la Fédération Internationale des Confréries 
Bachiques, notamment par son implication dans les Knights of the Vine of America, au service de la tradition, de la qualité et de la dégustation 
conviviale, experte et raisonnée de vins de qualité, et a fait réaliser des progrès exceptionnels, internationalement reconnus, à la viticulture et à 
l’œnologie dans l’Etat de Washington et au-delà, notamment  en y développant les Domaines de Ste Michelle
Has contributed eminently to the dissemination of the values of the wine brotherhoods as promoted by the International Federation of Wine 
Brotherhoods, inter alia through his involvement in the Knights of the Vine of America, thus serving the tradition, the quality and the convivial, 
expert and reasoned consumption of wine and, and has enabled exceptional, internationally recognized, progress for viticulure and enology in the 
State of Washington and beyond, namely by developing the Ste Michelle Wine Estates
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